

FIG. V. Expands full three-fourths of an inch.

The *Head* is yellowish brown.—The *Eyes* the same.—The *Antennæ* are small, and thread-like; being shorter than the thorax.—From the mouth extends a *Beak* along the breast to the abdomen, that is exceeding small like a hair.—The *Thorax* is yellowish brown.—The *Abdomen* black.—The *Wing-Cases* are red, the tips being yellow.—The *Wings* are of a blackish brown. All the under-part of the insect being ash-colour.

It was brought from Jamaica, and is in the possession of Dr. Fothergill.

I have not met with it in any author.

Fig. 6. is the same insect magnified.

FIG. VII. Is about half an inch in length.

The *Antennæ* are longer than the thorax, the first joint of which is almost equal to the remainder.—The *Eyes* are small, and placed very backward.—The *Head* is black and small, being armed with very strong and sharp jaws.—The *Thorax* is brown, having on the fore-part two spines, one on each side, that bend outwardly; on the top are likewise two more, that bend or incline towards the abdomen.—The *Scale* (which is a distinguishing characteristic of this genus, and placed between the thorax and abdomen) is very large and erect, standing very high, and branching at top into two hooks, that bend in opposite directions, in a very singular manner.—The *Abdomen* is round, and larger than the head; the fore-part being brown, the hinder black.—The *Legs* are black, the hinder ones being longest; having spines at the bearer-joints, as usual.

I received it from the island of Jóhanna, near Madagascar.

I have not seen it any where described.

Linneus describes one or two insects somewhat like this, but none that answers exactly.

Fig. 8. is the same insect magnified.

FIG. V. Deploye ses ailes trois quarts d'un pouce.

La *Tête* est jaunatre brune, comme aussi les *Yeux*.—Les *Antennes* sont petites et en filet, et plus courtes que le corcelet.—Dès la bouche s'étend une *Trompe* le long de la poitrine à l'abdomen, qui est extrêmement deliée comme un poil.—Le *Corcelet* est jaunatre brun.—L'*Abdomen* noir.—Les *Etuis* rouges, leurs bouts jaunes.—Les *Ailes* sont noirâtres brunes. Tout le dessous de l'insecte est de couleur de cendres.

Il fut apporté de la Jamaïque, et se trouve dans la collection du Dr. Fothergill.

Je ne le trouve dans aucun auteur.

Fig. 6. est le même insecte grossi.

FIG. VII. Est environ un demi pouce en longueur.

Les *Antennes* sont plus longues que le corcelet, la première jointure desquelles est presque égale à toutes les autres.—Les *Yeux* sont petits, et placés fort en arrière.—La *Tête* est noire, petite, et armée des mâchoires très fortes et tranchantes.—Le *Corcelet* est brun, ayant sur le devant deux épines, une de chaque côté, qui se courbent en dehors; sur le haut sont aussi deux autres, qui se courbent ou s'inclinent vers l'abdomen.—L'*Ecaille* (qui est un caractère distingué de cet genre, et placé entre le corcelet et l'abdomen) est fort grande et érigée, s'élevant fort haut, et divisée au sommet en deux crochets, qui se courbent en des directions opposées, dans une manière très singulière.—L'*Abdomen* est rond, et plus grand que la *Tête*; le devant étant brun, le derrière noir.—Les *Pieds* sont noirs, ceux de derrière étant les plus longs, et ont des épines aux jointures des tarses comme à l'ordinaire.

Je l'ai reçu de l'île de Jóhanna, près de Madagascar.

Je ne le trouve aucunement décrit.

Linneus décrit un ou deux insectes quelque chose de semblables, mais ils ne répondent pas exactement à celui-ci.

Fig. 8. est le même insecte grossi.

P L A T E XXXIX.

FIG. I. Measures an inch and a quarter:

THE front of the *Head* is yellow.—The *Eyes* brown.—The *Antennæ* the length of the thorax.—The three little *Eyes* very distinct. The jaws black. There is no tongue to be discovered.—The *Thorax* and *Abdomen* are of a brown chestnut; the third and fourth rings of the latter

VOL. II.

are

FIG. I. Longueur un pouce et un quart.

LE devant de la *Tête* est jaune.—Les *Yeux* bruns.—Les *Antennes* de la longueur du corcelet.—Les trois petits *Yeux* sont fort distincts.—Les *Mâchoires* noires. Je ne puis découvrir aucune trompe.—Le *Corcelet* et l'*Abdomen* sont d'une couleur brune châtaigne; le troisième et le

U.

quatrième